
Referat fra Bestyrelsesmøde den 17. august 2017 

 

 

1.  Vådområde 
Vedr. fjernelse af de selvsåede gråpil i moseområdet- se tidligere referater. 
Vi har rykket og Martin Hostrup (VHK), der har meddelt, at så snart området er 
tørret mere ud og de kan komme til med maskinerne, vil de gøre noget. 
 
 

2. Gadebelysning 

     Så skulle alle pærer være udskiftet samt de enkelte lamper, der var af anden type. 

 

3. Grønne områder 

Vedr. ukrudt langs stamvejen. Der er taget kontakt til VHK, der oplyser, at de ikke 
kan brænde ukrudtet ned nu grundet det omskiftelige vejr, men til efteråret kører de 
med stålbørster langs vejen i begge sider og fjerner ukrudtet. 

Græshoppen er blevet bedt om at fjerne ukrudt ved sandkasse/boldbane 

Vi har indledt samarbejde med Grundejerforeningen Tvebjerg Sø ( Tvebjergvej), 
samt genindledt samarbejde med Tvebjergs Venner,  således at vi i fællesskab kan 
udøve en positiv indsats i vores naturområde. 

 

4. Legepladsen 

       Svævebanen er lavet. 

 

5. Økonomi – intet. 
 
 

6. Forberedelse til Generalforsamling 
 

 
7. Evt.  – intet. 


